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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYV

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2023. augusztus 23-ára a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott üléséről.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.04 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Stemler Diána bizottsági elnök,Ács Andrea, Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor, a Bizottság képviselő tagjai,Hódi Richard, Irmalós Bence, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka:betegség
Tanácskozási joggal jelen vannak:D. Kovács Róbert AntalDr. Szabó KrisztiánMustó Géza ZoltánRadványi Gábor Dr. Ács ViktóriaVarga Sándor

polgármesterjegyzőalpolgármesteralpolgármestera Jegyzői Titkárság vezetőjea Hatósági Főosztály főosztályvezető-helyettese
Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Jó reggelt kívánok mindenkinek! Tisztelettel üdvözlöm a Bizottság tagjait, Polgármester urat, Jegyző urat, Alpolgármester urakat, és a Hivatal dolgozóit. Megnyitom az augusztusi, 2023. augusztusi Közrend-és Állatvédelmi Bizottság ülését. Az ülésről hangfelvétel készül, a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Kérem, hogy jelentkezzenek be, mindenki bejelentkezett - köszönöm szépen - a szavazógépekbe, illetve írják majd alá a jegyzőkönyvet (jelenléti ívet) a Bizottság tagjai. A Bizottság 7 fővel határozatképes. Vincze Sándor jelezte, hogy betegség miatt ma nem tud részt venni ezen az ülésen, és szerintem mást nem kell elmondjak, úgyhogy azt szeretném megkérdezni a Bizottság tagjaitól, hogy elfogadják-e a mai napirendünket.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[25/2023. (VIII. 23.)]:
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1. A XVI. Kőbányai Rendvédelmi Napok támogatása céljából a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány részére működési célú támogatás nyújtása (369. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:2. A HADR1ÁNUS Kft. közösségi együttélés alapvető szabályait megsértő magatartás miatti ügyében benyújtott fellebbezése (347. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a mai napirendünket.

1. napirendi pont:
A XVI. Kőbányai Rendvédelmi Napok támogatása céljából a Kőbánya Közbiztonságáért 

Közalapítvány részére működési célú támogatás nyújtása
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És akkor megnyitom az első napirendi pontunkat, ami a XVI. Kőbányai Rendvédelmi Napok támogatása céljából a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány részére működési célú támogatás nyújtásáról szól. Ez a 369. számú előterjesztés, előterjesztő Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki ki szeretné egészíteni, úgyhogy megadom neki a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm, Elnökasszony. A témához kapcsolódóan szeretnék hozzászólni és néhány gondolatot elmondani a Rendvédelmi Napokról. Ugye, kvázi napokon belül itt van ez a fantasztikus esemény, az idei évben az is emeli a súlyát, hogy a Kecskeméti Repülőnap - amit így országosan egyrészt a szakmában, másrészt az ilyen irányú érdeklődésűek úgy gondolták, és úgy gondolják, hogy az az egyes számú ilyen rendvédelmi nagy esemény, ez - elmaradt, úgyhogy ez még inkább megemeli a mi Rendvédelmi Napunkat. Ennek kapcsán el kell mondanom, hogy mint mindennek, ennek a szervezése is - tekintettel arra, hogy sziszifuszi munkával az elmúlt tizenévben ez egy hatalmas rendezvénnyé nőtte ki magát, és ez - most már egy akkora feladat szervezésben és anyagi teherben is, amit egyre nehezebben tudunk jó szívvel vállalni itt Kőbányán. Bajban mindig, hogyha az ember éles szemmel jár, jön a segítség. Megkereste az Önkormányzatot a Honvédelmi Minisztérium, különböző konstrukciókat ajánlva ennek az eseménynek a felkarolására. Sikerült úgy tűnik, hogy szinte a leglényegtelenebb, de számunkra mégis az egyik legfontosabb pontban megállapodni velük, az esemény nevében. A Honvédelmi Minisztériummal abban sikerült megállapodni, hogy továbbra is a Kőbányai szóval fog kezdődni a rendezvény, Kőbányai Hon- és Rendvédelmi Napok lenne a neve. Ez azt gondolom, hogy egy elfogadható kompromisszum mindenki számára. Mi nagyon fontosnak tartottuk, hogy a Kőbányai név benne maradjon. A mai előterjesztésből is látszik, hogy újabb és újabb olyan költségek kerülnek elő annak érdekében, hogy az évek alatt megszokott színvonalon történjen meg ez az esemény, ami egy Önkormányzat életében már nagyon komoly feladat. A Honvédelmi Minisztérium ebbe szintén beszáll és úgy, hogy a miénk marad az esemény, úgy emellett és ezzel együtt rendkívül komoly anyagi támogatást is fog adni. Mindannyian tudják szerintem ebben a Bizottságban, hogy az élet hoz egyéb változásokat is ennek az eseménynek a jövőévi szervezésében. Valószínűleg Tóth Béla ezredes úr - egymaga, egyedül szervezte ezt az eseménysorozatot hosszú évek óta - ezt nem fogja tudni egyedül csinálni, és valamilyen más formában fog ennek a szervezésre történni a továbbiakban. Kérek mindenkit, hogy az eddig is meglévő támogató, nyílt hozzáállással kezeljük majd, hogyha kialakul az új konstrukció, hogy ez 
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továbbra is Kőbánya büszkesége maradjon. Ennyit szerettem volna elmondani. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Remélem, hogy jövő héten, szeptember 2-án és 3-án minél többen részt fogunk venni ezen az eseményen. Én minden évben nagyon élvezem. Van-e hozzászólás vagy kérdés? Dr. Mátrai Gábor Imre elnöktársamnak adom meg a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót. Csak itt nézzük közösen képviselőtársammal a bontását a költségvetésnek. Csak egy olyan kérdésem lenne, hogy - érdekes módon megragadta a szememet - a sátorépítők/bontók ivóvize 450 000 Ft. Csak nagyon minimálisan, focikupa résztvevőinek ásványvize meg csak 25 000 forint. Tehát, mit isznak félmillió forintért?
Elnök: Köszönöm szépen a kérdést, Marksteinné Molnár Juliannának adom meg a szót.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Ez egy nagyon érdekes felvetés volt, de nyilvánvaló, hogy itt ezek a költségek több szervezet között fognak eloszlani, hiszen ugye a Tűzvédelméért Közalapítvány is az egyik szervezője ennek a programnak. Jómagam is az indulástól kezdve ott vagyok ennek a programnak a szervezői között, tehát van egy jópár-kérdés, amit a Tűzvédelméért Közalapítvány biztosít. Mi is készülünk ásványvízzel természetesen, hiszen minden évben nagy meleg van, és keresik az ivóvizet, akik dolgoznak, részt vesznek ebben a projektben, nemcsak a VIP sátornál nyilvánvaló, hanem kint a sátraknál is. Csak azért kértem szót, hogy elmondjam, hogy Béla valóban fantasztikus munkát végzett az elmúlt években. Egy hatalmas nagy projektté alakult át a kezdeti kis program - mert nyilvánvaló, hogy nem így indult, hanem kisebb keretek között, de -, elmondható, hogy mára már valamennyi egyenruhás szervezet részt vesz ezen a programon, és minden évben ott vagyok én is az alakuló megbeszélésen, illetve az előkészítő szakaszban, és hallom, ahogy közös ötleteléssel próbálják kitalálni, hogy minél izgalmasabb, minél élénkebb és szélesebb érdeklődésre számot tartó programokkal hozakodjanak elő. Ugye a tűzoltók is minden évben készülnek, és most éppen a samponhabra fogunk áttérni a parti habról, tehát mindig van valami különlegesség, és én azt gondolom, hogy Isten tartsa meg jó szokását annak, aki ennek a programnak a megvalósításában és szervezésében részt vesz. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen, Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót
Ács Andrea: Köszönöm. Csatlakozva Mátrai Gábor elnök úrhoz, én is megnéztem a költségvetés lebontását. Nekem egy kicsit, ami szemet szúrt - de majd gondolom kapok rá választ -, hogy ami talán a legmagasabb összeg, az a kordon, másfél millió forintért. Hogy ez a teljes területen ugye, az Óhegy parkban - ahol megszervezésre kerül ez - a rendezvény alatt az összes kordon kerül-e ennyibe? Illetve amit Elnök úr elmondott, az nekem is egyébként feltűnt, hogy abszolút nem a piszkálódás miatt, de a kordonra, arra szeretnék választ kapni, hogy az mennyi kordon? Bár szerintem egy kicsit sokba kerül, de szeretnék rá választ kapni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen a kérdéseket. Ez most nyilván vicces lesz, de hogy szerveztem már mindenféle eseményeket, és a kordonok ára az tényleg ennyi sajnos. Az általában a leghúzósabb összeg az építési, meg színpadi költségek mellett. Nyilván egy momentumos szájából ez mindig vicces, de hogy szerintem az nem irreális. Az építők/bontók ivóvízével kapcsolatban csak sejtéseim lehetnek, hogy valószínűleg rengetegen lesznek, és több napig kell dolgozniuk. Nyilván, mivel elég meleg van most is, és gondolom, hogy a jövő héten is körülbelül hasonló időre számíthatunk, ezért fel kell készülni nyilván vízzel. Ha jól értem, akkor Alpolgármester úr utánakérdezett ennek, és előtte megadom a szót újra dr. Mátrai Gábor Imrének, és utána akkor Alpolgármester urat kérem, hogy szóljon.
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Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen. Nem, csak azért, mert Alpolgármester úr jelezte, hogy a költségek minden évben emelkednek, egyre nehezebben viseli itt a Kőbányai Önkormányzat ennek a terheit, és akkor ebből kifolyólag lát az ember egy beárazott árajánlatot, vagy egy költségvetést, azért hirtelen szemet szúr. A nagyobb összegeket nézni meg előbb az ember, és ha lát egy focikupa - étkeztetését, ivóvíz ellátását, ugye le van írva - résztvevőinek itt az ivóvízellátása mennyi, akkor tudom, hogy többnapos bontás van. Csak most átlagban számolunk egy 60-70 Ft-os vízzel, több tízezer liter víz. Én a félliteresre gondoltam, 75 Ft-ért vettem a félliteres vizet, most nem akarok márkát, üzleteket mondani, de most nem ezen akarok, csakhogy. Elmondja mindjárt Alpolgármester úr, hogy mennyi az.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm. Köszönöm szépen, közben sikerült Ezredes urat elérnem, 1400 embernek a kétnapos ásványvízellátása. Ezredes úr - én nem vagyok ásványvízben ilyen toppon, őszintén megmondom én csapvizet iszom mindenhol, hogy pontosan mennyibe kerül - ennél magasabb árat mondott palackonként, nyolcvanvalahány forintot mondott nekem imént a telefonban. Nagyon hadart, őszintén megvallom. Nyolcvanvalamennyi volt, jobban nem értettem, de 1400 ember dolgozik ezen a két nap. Igen, és ennek az 1400 embernek az ásványvízellátásáról van szó. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a választ is, meg hogy Alpolgármester úr utánakérdezett ilyen hamar. Szerintem ez reális 1400 embernél, különösen a hőségriadóra tekintettel, ami lehetséges, hogy lesz aznap. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak megadom a szót.
Mustó Géza Zoltán: Még egy, ahogy Elnökasszony is mondta, az élet más területéről tudjuk, hogy a kordonozás egy eszméletlen drága történetté vált, úgyhogy annak nagyon-nagyon drága a bérlete. Egyébként ez egy piaci rés is, mert nagyon kevés cég van, aki ezzel foglalkozik valójában, tehát gyakorlatilag már kapcsolati tőke is kell, hogy az ember ilyenhez hozzájusson. Úgyhogy ez azért volt idáig egy lényegesen olcsóbb - tavaly még olcsóbb volt, és a covid előtti utolsó ilyen rendezvényen meg még abban boldog békeidőkben éltünk, amikor az adott rendvédelmi szerv ingyen tudta a Rendvédelmi Napok rendelkezésére bocsátani ezt. Covid idején nem volt, covid utáni elsőnél ugye kötelező volt kordonozni a beléptetőrendszer miatt, akkor már ilyen körülbelül 50% körüli áron adták. Most már nem tudják megtenni ezek a rendvédelmi szervek, úgyhogy piaci alapon kell tőlük is ezt bérbe venni, és nagyon nagy terület, nagyon nagy terület. Egyébként lehet úgy tűnik, hogy hazabeszélek, de sziporkázóan érdekes program lesz. A VR szemüvegektől a drónreptetésen át, a vadászrepülőgép motorindításától kezdve, tehát minden is lesz tényleg, egy fantasztikus esemény lesz. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen a kérdéseket, és a válaszokat. Van-e még hozzászólás a napirendi ponthoz? Amennyiben nincsen, akkor kérem, hogy szavazzunk a 369. számú előterjesztés elfogadásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a XVI. Kőbányai Rendvédelmi Napok támogatása céljából a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló 369. számú előterjesztést támogatja [26/2023. (VIII. 23.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést. Ezzel lezárom a napirendi pontot, és megnyitom a másodikat. Illetve bocsánat, azt zárt ülésen fogjuk tárgyalni, úgyhogy egy pár másodperc átállás. (A Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt 
ülésen tárgyalandó napirendi pont következik.)
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2. napirendi pont:
A HADRIÁNUS Kft. közösségi együttélés alapvető szabályait megsértő magatartás miatti 

ügyében benyújtott fellebbezése
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend-és 
Állatvédelmi Bizottsága az Mötv. 46. § [2] bekezdés a) pontja alapján „a HADRIÁNUS Kft. közösségi 
együttélés alapvető szabályait megsértő magatartás miatti ügyében benyújtott fellebbezéséről" 
szóló napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Megállapítom, hogy megtárgyaltuk a mai napirendünket, és felkérem Irmalós Bence bizottsági tagtársamat, hogy írja majd alá velem a jegyzőkönyvet, és 9 óra 20 perckor lezárom a Bizottság ülését. Köszönöm szépen mindenki munkáját!

Stemler Diána bizottsági elnök

K. m. f.

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

J meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületKözrend- és Állatvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2023. augusztus 23-án (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Stemler Diána elnök Ács AndreaHódi Richárd Irmalós Bence Kovács Róbert Marksteinné Molnár Julianna Dr. Mátrai GáborVincze Sándor
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Horváth Attila

Aláírás:


